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Številka :  032-14/2023  (150) 
Datum   :  21.09.2023 
 

Z A P I S N I K 
6. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo, 20.09.2023 
ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI so bili: Jakob Gašpir, Marjan Jelenič, Mihaela Kegljevič, Matjaž Krošl, Matej Kuhar,  
                              Alen Lenič, Alja Pincolič, Renata Kus Pisek in Slavko (Lojze) Pucelj. 
OPRAVIČIL se je: Primož Kadunc. 
 
6. redno sejo je vodil župan Robert Zagorc. 
Seja se je pričela ob 17. uri ob navzočnosti 9 (devetih) članov Občinskega sveta.   
 
Seja je bila sklepčna. 
 
Na sejo so bili povabljeni: predsednica NO, člani Občinske uprave in novinarji. 
 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 6. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.  Določitev dnevnega reda 

  2.   Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje 
  3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
  4.         Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih Občine 
              Kostanjevica na Krki 
  5.         Predlog Odloka o spremembi Odloka o občinskem prazniku in spominskem dnevu Občine 
              Kostanjevica na Krki 
  6.         Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v občini  
              Kostanjevica na Krki 
  7.         Predlog Sklepa o potrditvi novelacije investicijske dokumentacije (nIP) "Obnova lesenega 
              mostu na severni strani otoka" 
  8.         Predlog Sklepa o določitvi območja omejene hitrosti na Hmeljski, Gorjupovi in delu  
              Ljubljanske ceste 
  9.         Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
Župan je na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, Občinskemu 
svetu predlagal sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih Občine  
Kostanjevica na Krki, glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve, po skrajšanem 
postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je odprl razpravo po predlogu za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
Razprave ni bilo. 
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 Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih Občine Kostanjevica na Krki sprejme po skrajšanem 
postopku za sprejem odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 
Prav tako je župan na podlagi 78. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, 
predlagal Občinskemu svetu sprejem Odloka o spremembi Odloka o občinskem prazniku in 
spominskem dnevu  Občine  Kostanjevica na Krki, glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in 
dopolnitve, po skrajšanem postopku za sprejem odlokov. 
 
Župan je odprl razpravo po predlogu za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep, da se Odlok o spremembi Odloka o 
občinskem prazniku in spominskem dnevu Občine Kostanjevica na Krki sprejme po skrajšanem 
postopku za sprejem odlokov. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu.  

Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 6. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje 
Gradivo za sejo in to točko je bilo članom občinskega sveta posredovano po pošti 12. septembra 
2023. 
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Župan je odprl razpravo po zapisniku 5. redne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 5. redne seje v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je navzočim pojasnil, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 
5. redne seje je bilo posredovano s sklicem seje. Sam pa je podal ustno poročilo o aktualnih zadevah:  

- Na pobudo svetnika Leniča je občina Nacionalnemu laboratoriju za zdravje, okolje in hrano iz 
Novega mesta naročila izdelavo poročila glede onesnaženosti močvirnatega območja 
nasproti GBJ. Na podlagi izvedenih kemičnih analiz je bila potrjena prisotnost 
fitofarmacevtske učinkovine klorantraniliprol, ki se uporablja v različnih produktih za zaščito 
rastlin pred škodljivci in je zelo strupen za vodne organizme. Med nekaterimi proizvajalci z 
obravnavano učinkovino je CORAGEN. Rezultati kažejo, da so koncentracije ostalih pesticidov 
iz obsega raziskave pod mejo določljivosti. Odvzem je bil narejen 04.08., poročilo pa izdelano 
04.09.2023, ko je bilo posredovano tudi podjetju Evrosad iz Krškega.   

- Od avgusta dalje je na PZA vzpostavljen sistem za zaračunavanje parkirnine imenovan 
EasyPark. 

- 05.08.2023 ob poplavah, so Krka in naplavine dokončno odnesle Tercialski most, sicer pa jo je 
občina, na srečo, tokrat, razen malo večjih razlivanj, odnesla brez večjih posledic. 

- 16.08.2023 je bila v Zdravstveni postaji Kostanjevica na Krki odprta senzorična soba, 
zaključena pa je tudi obnova WC-jev. 

- 23.08.2023 je bil OŠ predan nov kombi za prevoz šolskih otrok. 

- Začela so se dela na cestah v spodnjem Orehovcu in Ivanjšah. 

- Naročena je izdelava lokalnega energetskega koncepta za občino. 

- Občina je zaključila vsa dela v novem naselju v nadaljevanju Gorjupove in pridobila uporabno 
dovoljenje. Elektro Celje mora vzpostaviti še električno omrežje. 

- Za največjo investicijo doslej, tako finančno in izvedbeno - kolesarske povezave, je občina 
prejela zadnji denar iz EU in državnih sredstev ter poplačala vse zapadle obveznosti. 

- Pripravlja se proračun za leto 2024, ki bo obravnavan na prihodnji seji sveta.  

 

Župan je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo.  

Župan je zaključil razpravo. 
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                                                                                       AD 4. 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih priznanjih 
Občine Kostanjevica na Krki 

Gradivo je bilo poslano s sklicem seje, pojasnila je podal Jakob Gašpir, predsednik Komisije za 
občinska priznanja, proslave ter sodelovanje z občinami, ki je pripravila predlog sprememb. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
Razprave ni bilo.  

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
občinskih priznanjih Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 5. 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o občinskem prazniku in spominskem dnevu 

Občine Kostanjevica na Krki 

Gradivo je bilo poslano s sklicem seje, pojasnila je podal Jakob Gašpir, predsednik Komisije za 
občinska priznanja, proslave ter sodelovanje z občinami, ki je pripravila predlog sprememb. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
Razprave ni bilo.  

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Odlok o spremembi Odloka o občinskem 
prazniku in spominskem dnevu Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 6. 
Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu 

v občini Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti.  
 

Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko 
premoženje. Na seji je poročala predsednica Mihaela Kegljevič. 



 

Stran 5 od 6 
 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč 
družini na domu v občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 7. 
Predlog Sklepa o potrditvi novelacije investicijske dokumentacije (nIP) 

»Obnova lesenega mostu na severni strani otoka« 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti.  
 

Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko 
premoženje. Na seji je poročala predsednica Mihaela Kegljevič. 

  

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi novelacije investicijske 
dokumentacije (nIP) »Obnova lesenega mostu na severni strani otoka« v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  8 

PROTI:         1 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 8. 
Predlog Sklepa o določitvi območja omejene hitrosti na Hmeljski, 

Gorjupovi in delu Ljubljanske  ceste 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji 
svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 
 

Župan se je zahvalil poročevalcu. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za okolje, prostor in 
komunalno infrastrukturo, na seji je poročal predsednik Slavko (Lojze) Pucelj. 

 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi območja omejene hitrosti na 
Hmeljski, Gorjupovi in delu Ljubljanske ceste v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 
PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 9. 
Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu točke je župan člane občinskega sveta pozval, da svoja vprašanja, ki jih bodo ustno zastavili, 
na kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave. 

Do zaključka priprave zapisnika, ni bilo oddano nobeno vprašanje. 

 

Alen Lenič je navzočim dodatno pojasnil, zakaj je predlagal analizo vode iz močvirnatega območja ob 
Grajski in Vodeniški cesti. Povedal je tudi, da je poročilo dal v preverjanje na Biotehniško fakulteto 
svoji profesorici. 

Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave je povedala, da je bilo poročilo o odvzemu vzorca poslano 
tudi Evrosadu, ki ga je prav tako dal naprej v presojo o kateri nas bodo obvestili. Predlagajo skupni 
sestanek, ko bodo znani rezultati dodatnih raziskav. 

Jakob Gašpir je povedal, da so takšne analize potrebne in v prid občankam in občanom, ki tam živijo. 

Alja Pincolič je vprašala župana, kam se lahko pošljejo predlogi za proračun.  

Župan je odgovoril, da kar k njemu. 

Jakob Gašpir se je zahvalil županu in upravi, za realizacijo nekateri predlogov in pobud občanov iz 
njegove volilne enote in na kratko povzel, kaj še ni realizirano. 

Župan je navzoče seznanil s pritožbo občanov, ki živijo ob cesti grad - jama. Povedal je, da tam kar 
pogosto divjajo motokrosisti iz Orehovca in uničujejo makadamsko cesto. Predlagal je, da jih tisti, ki 
jih poznajo na to opozorijo, drugače bo potrebno ukrepati. 

 

Druge razprave ni bilo, zato je župan zaključil točko in  ob 1730 uri ugotovil, da je dnevni red 6. redne 
seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in 
sodelovanje na seji ter vsem skupaj zaželel lep dan še naprej.   

 
Na koncu seje je župan v svojem in v imenu članov občinske uprave ter kolegov svetnikov voščil 
vsem, ki so med sejama praznovali  rojstni dan in sicer Marjan Jelenič, ki je praznoval 8. julija, Slavko 
Pucelj, ki je praznoval 11. julija, Jakob Gašpir, ki je praznoval 20. julija in Matjaž Krošl, ki je praznoval 
31. avgusta. Zaželel jim je predvsem zdravja in vse dobro, tako osebno kot pri njihovem delu, 
direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič pa je vsakemu izročila majhno pozornost. 
Čisto na koncu pa je direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič povedala, da je 21. avgusta 
praznoval tudi župan in mu v imenu vseh zaželela zdravja in uspehov, ter mu izročila majhno 
pozornost. 
 
Zapisala:                            Robert Zagorc,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                                   župan     


